
 لارستان
مجوز تأسيس بيمارستان تأمين اجتماعي  

 شهرستان لارستان  صادر شد
به گزارش روابط عمومي          

فرمانداري ويژه لارستان؛         
جلسه شوراي اداري اين            
شهرستان به رياست علي اكبر      
نجيب زاده معاون استاندار و        
فرماندار ويژه لارستان و با          
حضور حضرت حجت الاسلام    
والمسلمين سيد مجتبي نوربخش امام جمعه لارستان، دكتر جمشيد                 
جعفرپور نماينده مردم لارستان، خنج و گراش در مجلس شوراي                  
اسلامي،  مسئولين،  بخشداران و جمعي از معتمدين،  خيرين، رؤساي                
شوراهاي اسلامي شهر و بخش و روساي هيئت هاي مذهبي شهرستان               
در محل سالن اجتماعات شهيد امامي فرمانداري ويژه لارستان برگزار             

در اين جلسه ابتدا امام جمعه لارستان در سخناني از تمامي رؤساي              . شد
ادارات و كارمندان ادارات شهرستان خواست تكريم ارباب رجوع كه            
دستور مقام معظم رهبري است، رعايت كنند و اگر توان انجام كار                  
مردم را  ندارند با اخلاق خوب آنها را راضي و قانع كنند و  اخلاق،                    
بهترين سرمايه براي انسان است كه مي تواند در آن رابطه رضايت امام              

 . ، را جلب كند)عج(زمان 
سپس دكتر جمشيد جعفرپور نماينده مردم شهرستان هاي لارستان، خنج           
و گراش در مجلس شوراي اسلامي در خصوص پيگيري ها و روند                  
اجرايي اخذ مجوز بيمارستان و درمانگاه تأمين اجتماعي براي لارستان            

 18گرفتن مجوز مركز درماني حدود        : وي گفت . مطالبي  بيان نمود    
ماه طول كشيد و پيگيري هاي زيادي در اين مدت صورت گرفت تا                

 .بالاخره با افتخار اعلام مي كنيم كه مجوز اين مهم صادر شده است
اين مهم از آرزوهاي ديرينه مردم لارستان       : نماينده مردم لارستان گفت   

هزار بيمه شده اصلي بيمه تأمين           60و جنوب فارس بود؛ چرا كه           
اجتماعي در لارستان، خنج و گراش بدون هيچ دغدغه اي و به صورت               
رايگان خدمات بهداشتي و درماني را دريافت مي كنند كه خودش كار            

 . خداپسندانه اي است
بحث محوريت و مركزيت بخشي هم        : دكتر جعفرپور خاطرنشان كرد    

بحث مهمي بود كه مدنظر ما بود، چون باعث مي شود كه بسياري از                  
مسافرت هاي بي مورد از اين منطقه به شهرستان هاي همجوار و                     
دوردست و بيرون از حوزه انتخابيه صفر شود و در حقيقت باعث                   
جذب و جلب افرادي زيادي به اين منطقه مي شود تا از خدمات                     
بهداشتي و درماني اين بيمارستان رايگان استفاده كنند و اين خود                  

اگر ساخت و تجهيز بيمارستان تأمين         : وي گفت . امتياز بزرگي است   
ميليارد ريال توسط خيرين هزينه شود؛ اين          150اجتماعي در لارستان    

براي مردم و خيرين عزيز تمام شدني است و در ادامه پس از ساخت و                
مثلاً حدود  . تجهيز، دولت مي بايست هزينه هاي زيادتري را بپردازد            

نفر كادر نيروي انساني در اين بيمارستان مشغول به كار مي شوند               200
كه هم اشتغال زايي صورت مي پذيرد و هم خدمات رايگان براي بيمه               

نفر   200شدگان ارائه مي گردد و مشاهده مي كنيد كه ماهيانه همين               
 . چقدر هزينه براي دولت دارد

در خرداد ماه با حضور رئيس سازمان تأمين اجتماعي             : وي ادامه داد   
كشور كلنگ ساخت درمانگاه بيمارستان به زمين زده خواهد شد و با                
ساخت درمانگاه اين پروژه را شروع خواهيم كرد كه در نخستين                   
مرحله، شهرداري و شوراي اسلامي شهر لار متقبل شده اند كه                      

وي از همه مسئولين، خيرين و معتمدين و همه              . درمانگاه را بسازند   
مردم منطقه خواست همت كنند و جهت ساخت بيمارستان تأمين                  
اجتماعي همت كنند؛ و شرط سازمان تأمين اجتماعي كشور نيز اين                
است كه زماني مشخص را براي ساخت اين بيمارستان تعيين مي كنند و              
اين نيست كه كلنگ زده شود و اين پروژه به خاطر عدم اعتبار روي                 
زمين راكد بماند و ممكن است اين مجوز حتي لغو شود چون گفته                   

دكتر جمشيد جعفرپور در    . شده است كه سريعاً اين پروژه ساخته شود        
ادامه از  محمد علي صالح پور كه زميني را جهت ساخت اين بيمارستان               

 .اهدا نموده است تشكر كرد
در ادامه علي اكبر نجيب زاده معاون استاندار و فرماندار ويژه لارستان              

زحمات و تلاش هاي زيادي براي اخذ مجوز            : هم در سخناني گفت    
وي از دكتر   . بيمارستان تأمين اجتماعي براي لارستان انجام گرفته است        

 .جعفرپور نماينده مردم لارستان، خنج و گراش تقدير و تشكر كرد
هركس كار و تلاش و كوشش خود را در            : نجيب زاده اظهار داشت    .

راستاي رشد و آباداني شهرستان و خدمات بهتر به مردم ارائه كند، آن               
 .مدير لايقي است حال مدير بومي باشد يا غيربومي

در پايان جلسه شوراي اداري لارستان، جان محمد عباسي به عنوان                  
رئيس جديد اداره راه و شهرسازي لارستان، دكتر محمدعلي باقري                
سرپرست جديد مركز آموزش عالي لارستان، صفرزاده به عنوان                 
سرپرست جديد دفتر نمايندگي وزارت امور خارجه، علي محسني به             
عنوان شهردار جديد بيرم، محمود عباسي به عنوان رئيس جديد                   
آموزش و پرورش بيرم و هدايت اله كارگر به عنوان شهردار جديد                
بنارويه معرفي و از خدمات رهام سليماني، مهدي اسماعيلي، رضا                  
فرهمند، سيف اله برزو، علي رضايي، سيدابوالقاسم زندوي و مجيد                

 .عباسي قدرداني شد

 آباده
حضور مديركل سازمان تعاون روستايي فارس 

 در شهرستان آباده
به گزارش روابط عمومي سازمان تعاون روستائي استان فارس؛ مهندس           
شيباني مديركل سازمان تعاون روستايي استان فارس جهت ديدار و               
بررسي فعاليتهاي انجام گرفته و همچنين بررسي مسائل و مشكلات                 
شركت تعاون روستايي خسروشيرين در جمع شوراي شهر، هيئت                 

 .مديره و برخي كشاورزان روستاي خسروشيرين حضور يافت
در اين ديدار كه مهندس عظيمي رئيس اداره تعاون روستايي آباده به               
همراه مديرعامل و رئيس هيئت مديره اتحاديه تعاون روستايي                    
شهرستان آباده حضور داشتند مسائل و مشكلات تعاون روستايي                  

در اين جلسه مقرر      . خسروشيرين طرح و مورد بررسي قرار گرفت          
گرديد اتحاديه تعاون روستايي شهرستان آباده كود، سم و بذر غير                 
يارانه اي مورد احتياج كشاورزان خسروشيرين را به صورت اعتباري              

 .تهيه و در اختيار اين شركت قرار دهد

 سروستان
 :فرماندار سروستان

امكانات شهرستان براي مقابله با بحران هاي 
 احتمالي ضعيف است

فرماندار سروستان كمبود نيرو و             
امكانات براي مقابله با حوادث احتمالي      
و نبود نمايندگي هلال احمر در               
شهرستان و بي توجهي مسئولان استان        
نسبت به اين امر را از جمله مشكلات           

 .ستاد بحران شهرستان عنوان كرد
به گزارش روابط عمومي فرمانداري         
شهرستان سروستان، سليمان كرمي در        
شوراي مديريت بحران شهرستان با بيان       

اينكه رسالت و سياست مديريت بحران، كاهش خطر پذيري و مديريت           
پرداختن به يك بخش    : برگشت پذيري بعد از حادثه است، اظهار داشت       

از مديريت بحران ما را از بخشهاي ديگر آن كه شامل پدافند غير عامل               
 .و مسائل انساني است، دور نسازد

يكي از حوزه هاي كاري مديريت بحران، بحث پدافند غير           : وي افزود 
عامل است كه با توجه به شرايط فرهنگي حاكم بر جامعه امروز و                    
غالب شدن فضاي سايبري بر آن لازم است فرهنگسازي در اين زمينه               

 . در دستور كار فرهنگي مديريت بحران قرار گيرد
كرمي در ادامه با اشاره به وقوع آتش سوزي در مراتع روستاي دوبنه                

هكتار از مراتع طعمه حريق       2/9در اين آتش سوزي كه حدود        : گفت
ميليارد ريال خسارت بر جاي گذاشت كه اين مساله مي                 2/5شد و    

طلبد شوراي مديريت بحران با جديت و حساسيت بيشتري در درجه                
اول از وقوع حوادث پيشگيري كند و يا در صورت وقوع خسارات                

 . وارده را به حداقل برساند
عرصه منابع طبيعي به سختي و طي ساليان متمادي به              : وي ادامه داد    

شرايط امروز رسيده، اگر اين منابع از بين برود خشكسالي شدت مي                
يابد، با توجه به درپيش بودن فصل گرما و احتمال وقوع آتش سوزي                
در مراتع و جنگلها، شناسايي دقيق نقاط بحراني شهرستان و آمادگي               

 .جهت مقابله با حوادث احتمالي ضرورت بيشتري دارد
براي مهار آتش سوزي در منطقه نياز به          : فرماندار سروستان ادامه داد    

زدن آتش بر است كه با توجه به كمبود نيرو و امكانات منابع طبيعي                  
براي حفاظت از منابع ، همكاري همه دستگاههاي اجرايي ضروري                

 .است
رئيس ستاد مديريت بحران شهرستان سروستان با بيان اينكه همجواري             
با مركز استان براي ما بركتي نداشته است، كمبود نيرو و امكانات                  
براي مقابله با حوادث احتمالي و نبود نمايندگي هلال احمر در                     
شهرستان و بي توجهي مسئولان استان نسبت به اين امر را از جمله                    

چارت تشكيلاتي   : مشكلات ستاد بحران شهرستان خواند و افزود             
ادارات سروستان خود بحراني براي  شهرستان است، كمبود امكانات و            
نيرو براي مقابله با حوادث و يا مديريت آنها و اشغال پستهاي ادارات                
توسط افرادي كه در شهرستان شاغل نيستند، يكي از مشكلات  عمده               
شهرستان است كه كار مديريت و خدمات رساني را در زمان وقوع                 

 . حوادث مشكل كرده است

 بهبهان
 :مديركل اوقاف خوزستان

 بايد كيفيت سرمايه گذاري روي رقبات تغيير كند 
مدير كل اوقـاف اسـتـان خـوزسـتـان           :  پرويز خليجي/  سرويس خبري

يكي از مهمترين وظايف اوقاف احياي موقوفات و هـمـچـنـيـن        :  گفت
 .باشدسرمايه گذاري خوب روي اين موقوفات ارزشمند مي

به گزارش روابط عمومي اداره كل اوقاف، مدير كـل اوقـاف وامـور        
خيريه استان در بازيد دو روزه كه  از شهرستاهاي بـهـبـهـان، رامشـيـر،         

از جمله وظايف اصلي اوقاف كه از تاكيدات مهـم  : ماهشهرداشت، گفت
باشد احياي موقات است كه خود احـيـا   نماينده ولي فقيه در سازمان مي

باشد و بايد با روحيه جهـادي  يك وقف جديد مي اين موقوفات همانند 
 .در اين امر مهم تلاش وكوشش شود

كيفيت سرمايه گذاري روي رقبـات بـايـد مـورد         :  وي در ادامه افزود
بررسي بيشتر قرارگيرد زيرا متاسفانه با تفكر اشتباهي كـه در افـكـار          

باشد موقوفات  بـه ارزش كـمـتـري         عامه مردم در مورد موقوفات مي
نسبت به ساير املاك مورد بهره برداري قرار گرفته است كه بـايـد بـا        
تغيير رويه وهمچنين با روشهاي مناسب به خصوص اطلاع رساني مـردم    

شـود  را آگاه نمود كه اين مهم نيز جز با تلاش شبانه روزي حاصل نمـي 
كه اگر بتوان موقوفات بسيار باارزشي كه در حال حاضر وجـود دارد      
را با سرمايه گذاريهاي مناسب از آنها بهره بـرداري نـمـود مـردم از             
بركات موقوفات بهره مند خواهند شد وخود باعث ايجاد وقـف هـاي       

  .ارزشمند ديگر خواهد شد
روابط عمومي ها قادر به مقابله با هر بحراني 

 هستند
علي عليزاده مسول روابط عمومي         : پرويز خليجي  / سرويس خبري  

اداره كل اوقاف و امور خيريه استان خوزستان طي گفت و گويي روز              
ارتباطات و روابط عمومي را به كليه تلاشگران اين عرصه تبريك                 

اميد است اين فعالان عرصه فرهنگ در سال             : گفته و اظهار داشت     
فرهنگ واقتصاد با عزم ملي و مديريت جهادي، در نهادينه ساختن                 

 . اهداف و رسالت روابط عمومي موفق و پيروز باشند
در دنياي امروز روابط عمومي ها به عنوان موسساتي                :  وي افزود 

، قادر به مقابله با هر بحراني از سياسي و اجتماعي گرفته تا                    نيرومند
اقتصادي و فرهنگي مي باشند و بسياري از سازمان هاي قدرتمند،                  
برخي از توفيق هاي بزرگ خود را در عرصه هاي گوناگون مديون                

 .روابط عمومي ها هستند
امروزه نيز سازمان اوقاف با تدابير ارزشمند و راهبردي نماينده ولي               
فقيه در سازمان توانسته جايگاه خوب و شايسته اي را براي روابط                   

 . عمومي قرار دهد
 برگزاري مراسم جشن خوابگاه ها 

 توسط دانشگاه خاتم الانبياء
به گزارش روابط عمومي دانشگاه خاتم :  پرويز خليجي/  سرويس خبري
به مناسبت هفته خوابگاه هاي دانشجويي، مراسم جشـنـي   الانبياء بهبهان؛ 

 .در دانشگاه صنعتي خاتم الانبياء بهبهان برگزار شد
اين مراسم با حضور دانشجويان خوابگاهي و اعضاي هـيـئـت رئـيـسـه         

 .دانشگاه برگزار شد
برگزاري مسابقات دانشجويي، اجراي زنده موسيقي سـنـتـي و پـاپ،           
اهداي جوايز به دانشجويان برتر خوابگاهي از جمله  برنامه هـاي ايـن       

 .جشن دانشجويي به شمار مي رفت
گفتني است همه ساله هفته آخر ارديبهشت  مـاه بـه عـنـوان هـفـتـه                

هاي دانشجويي نام گذاري شده است  كه در دانشگـاه  جشـن       خوابگاه
گرفته و به بررسي اختصاصي مشكلات خوابگاه هـاي دانشـجـويـي و         

 .دانشجويان خوابگاهي مي پردازند
شايان ذكر است در خلال برگزاري مراسم كه در فضاي باز برگزار شـد  

  .با توزيع بسته هاي پذيرايي از دانشجويان پذيرايي بعمل آمد
گفتني است در پايان از كارمندان نمونه خوابگاه هـا تـوسـط مـعـاون            

 .دانشجويي  دانشگاه تقدير شد

 بوشهر
 :استاندار بوشهر

مسوولان براي حل معضل فرارهاي مالياتي 
 چاره انديشي كنند

: مرتضي پـيـامـي   /  سرويس خبري
معضل فـرار  :  استاندار بوشهر گفت

مالياتي وصول ماليـات هـا را بـا          
مشكلات زيادي رو به رو كـرده      
است و مسوولان بـراي حـل ايـن        

 .معضل چاره انديشي كنند
مصطفي سالاري در نشست سـتـاد     

كـارت  :  درآمد استان بوشهر افزود
هاي بازرگاني يكي از عوامل اصلي فرارهاي مالياتي است و درمقـايسـه   

 .با استان هاي ديگر بيشترين مشكل را دراين زمينه استان بوشهر دارد
از آنجا كه اصلاح قوانين دراين زمينه زمـان بـر و بـا          :  وي اضافه كرد

مشكلات زيادي روبه رو است بايد با ارائه راهكارهاي كاربردي پيشگام 
 .شده و اقداماتي اساسي انجام دهيم

وصول ماليات امري ملي و از حساسيـت زيـادي     :  استاندار بوشهر گفت
برخوردار است و بايد بر اجراي قوانين وصول ماليات ها نظارت دقـيـق   

 .و ويژه صورت گيرد

دراين ارتباط معايب و مشكلاتي كه باعث مـحـقـق نشـدن         :  وي افزود
درآمدهاي مالياتي و فرار از پرداخت ماليات مي شـود شـنـاسـايـي و          

 .اقداماتي كاربردي و ريشه اي در اين زمينه صورت گيرد
هرچند دولت نيز مي تواند راهكارهايي ارائه كند اما :  سالاري بيان كرد

بخشي از كار مربوط به استان است و بايد با هماهنگي بين دستـگـاه هـا      
 .انجام شود

چـاه هـاي     :  استاندار بوشهر با تاكيد بر نظارت بر چاه هاي نفت گـفـت    
نفت در نقاط هم مرز با استان هاي ديگر شناسايي شود زيـرا مـالـيـات         
برخي از اين چاه ها تاكنون توسط استان هاي هم مرز وصول مي شـده    

 .و هنوز برخي محل ابهام است و اين امر بايد به جد پيگيري شود
سالاري با اعلام راضي نبودن از پيگيري هاي انجام شده بـراي اجـراي       

تصميم هاي استاني درايـن حـوزه       :  ماليات بر ارزش افزوده، اظهاركرد
نبايد ناقص پيگيري شود و قوانين ملي نيز در اين حوزه اگـر ضـعـفـي       

 .دارد بايد اصلاح شود
بخشي از درآمدهاي ملي در استان بوشهـر وصـول مـي        :  وي بيان كرد

 .شود و بايد مراقب نقض قوانين در اين زمينه و فرارهاي مالياتي باشيم
سالاري با اشاره به كاهش سهميه بودجه مصوب براي اسـتـان بـوشـهـر        

بايد اين مهم را پيگيري و اگر قرار شد در مجلس اصلاحـيـه اي     :  گفت
بر قانون بودجه انجام شود به موقع براي افزايش بودجه اسـتـان اقـدام        

 .شود و از هم اكنون براي لايحه بودجه سال آينده مراقب باشيم
كمك بـه    :  معاون برنامه ريزي استانداري بوشهر نيز دراين نشست گفت

تحقق برنامه دولت وظيفه ما است و بايد بدانيم چـطـور بـراي اسـتـان            
 .ظرفيت هاي مناسبي در اين زمينه ايجاد كنيم

ماليات بر ارزش افزوده در شرايط كنوني امري :  رضا عوض پور افزود
مهم است و نبايد براحتي از كنار آن بگذريم و از ظرفيت هاي مـوجـود   

 .در اين زمينه و ظرفيت هايي كه قرار است ايجاد شود، استفاده كنيم
از ظرفيـت مـديـريـت       :  وي با اشاره به بحث حق آلايندگي اضافه كرد

ارشد و نمايندگان استان در مجلس شوراي اسلامي براي احقاق اين حـق  
 . استان بهره ببريم و اين امر با حساسيت دنبال شود

 توليد آب شيرين براي بوشهر 
 تر از توليد برق است مهم

كارشناس نيروگاه اتمي بوشهر توليد       : مرتضي پيامي / سرويس خبري 
توليد : تر از توليد برق دانست و گفت         آب شيرين را براي بوشهر مهم      

 .شود آب شيرين با دو روش حرارتي و غشايي انجام مي
سيدمحسن دهنوي در همايش توسعه پايدار با تكيه بر منابع عظيم نفت و             
گاز استان بوشهر كه در محل دانشگاه علمي و كاربردي خورموج                  

هزار مگاوات    60توان توليد ما در برق          :برگزار شد، اظهار داشت     
 .هزار مگاوات است 40بوده، در صورتي كه مصرف ما 

ما خيلي بيشتر از مصرفمان توان      : كارشناس نيروگاه اتمي بوشهر افزود    
ها باعث شد كه خيلي نتوان از اين توان استفاده             توليد داريم، اما تحريم   

درصد بيشتر از مصرف توان       10كرد، در صورتي كه كشورهاي ديگر       
 .توليد دارند

وي با بيان اينكه نيروگاه اتمي بوشهر داراي هزار مگاوات قدرت توليد            
قرار است چهار نيروگاه اتمي ديگر در كنار             : برق است، بيان كرد     

نيروگاه اتمي بوشهر ساخته شود، ضمن اينكه در بوشهر توان توليد                
 .هزار مگاوات وجود دارد 6اي تا  برق هسته

تر از توليد برق عنوان         دهنوي توليد آب شيرين را براي بوشهر مهم          
توليد آب شيرين با دو روش حرارتي و غشايي انجام              : كرد و افزود  

 .شود مي
ها ساخت    در زماني كه آلماني       57تا    53سال  : وي خاطرنشان كرد   

هزار   100نيروگاه را بر عهده داشتند، توليد آب شيرين مطرح بود و               
متر مكعب براي هر واحد در نظر گرفته بودند كه دو واحد روزانه                   

هزار متر مكعب توليد آب شيرين داشت الان مصرف روزانه آب              200
 .هزار متر مكعب است 95استان بوشهر 

 350هزار و      در آن زمان توان نيروگاه بوشهر يك           : دهنوي گفت 
 150مگاوات به شبكه سراسري و          200هزار و     مگاوات بود كه يك    

 .مگاوات هم براي آب شيرين در نظر گرفته بودند
نياز استان بوشهر به      : كارشناس نيروگاه اتمي بوشهر خاطرنشان كرد        

درصد آب شيرين استان از       52آب بيشتر است تا برق، در حال حاضر          
چهار  درصد از استان فارس تامين و حدود        44كهگيلويه و بويراحمد و     

 .شود هاي اين استان تامين مي درصد آب استان بوشهر از چاه

 كهگيلويه و بويراحمد
 :استاندار كهگيلويه و بويراحمد

 برخي مي خواهند اميدها را در بدنه 
 دولت و نظام كمرنگ جلوه دهند

استاندار كهگيلويه وبويراحمد با اشاره به تلاش ها و اقـدامـات دولـت      
يازدهم در حوزه هاي 

برخي :  مختلف، گفت
ها مي خواهند به هـر    
بهانه اي امـيـدهـا و          
نشاط ايجاد شـده در      
درون نظام و مردم را   

 .كمرنگ جلوه دهند
ــزارش        ــه گـــ بـــ
خبرنگارايرنـا، سـيـد      

موسي خادمي در نشست همايش روابط عمومـي هـاي كـهـگـيـلـويـه             
هم اكنون دولت در زمينه كاهش نرخ تورم ، امـيـد     :  وبويراحمد افزود

به زندگي مردم ، ايجاد نشاط و آرامش در بين سرمايه گذاران داخلي و 
 .خارجي اقدامات مثبت و چشمگيري را انجام داده است

وي با اشاره به اجراي مرحله دوم طرح هدفمندي يارانه ها بـه عـنـوان        
به نـظـر مـي رسـد           :  يك اقدام بزرگ اقتصادي از سوي دولت، گفت

برخي مدعي هستند كه دولت بايد در ظرف اين مدت كوتاه تمامي كم 
كاري ها ، عقب ماندگي ها و سهل انگاري هاي گذشـتـه را در بـدنـه           

 .اجرايي كشور جبران كند
بسياري از كارهـا و امـور در گـذشـتـه بـدون                 :  خادمي تصريح كرد

كاركارشناسي و خروجي مثبت براي مردم نيمه كاره رها شده و دولـت  
 .را متحمل هزينه هاي سنگين كرده است

نمونه بارز آن در استان كهگيلويه وبويراحمد و بـخـش       :  وي بيان كرد
 .عمده اي از پروژه هاي عمراني راكد شده در حوزه هاي مختلف است

پروژه هاي عمراني فراواني در استان وجود دارد كـه      :  وي اظهار كرد
تنها كلنگ آن از حدود دو تا شش سال پيش آغـاز شـده ولـي بـدون           
كمترين پيشرفت فيزيكي و با انبوهي از طلبكاري پيمانكاران رها شـده    

 .است
بر اساس براورد اوليه هم اكـنـون   :  استاندار كهگيلويه وبويراحمد گفت

 140ميزان بدهي دستگاه هاي اجرايي استان به پيمانكاران افـزون بـر       
 .ميليارد تومان است

سال پرتحولي از نظر عـمـرانـي بـراي اسـتـان              93سال :  خادمي گفت
كهگيلويه وبويراحمد خواهد بود و بسياري از پروژه هايي كه متـوقـف   
بوده اند، عمليات اجرايي آن ها آغاز شده و اميد است تعداد زيادي از   

 .پروژه هايي كه سالها معطل مانده را به نتيجه برسانيم
خادمي با بيان اينكه امسال در بخش عمران شهري، راه و آب شـاهـد           

دليل توقـف و راكـد       : حركت ها و اقدامات مثبتي خواهيم بود، افزود
شدن بسياري از پروژه ها كمبود اعتبار و سوء مديريت بوده و بـرخـي     

 .هم به دليل معارضات اجتماعي معطل مانده اند
يكي از وظايف و رسالت هاي خطير روابط عمومي هـا  :  وي ابراز داشت

اين است كه اين واقعيت هاي موجود را به مردم منكعس كنند و سـطـح   
آگاهي مردم از حقوق و مطالبات بحق آنها در بخش هـاي مـخـتـلـف          

 .افزايش دهند
موضوع حقوق شهروندي يكي از بـرنـامـه هـا و           :  خادمي ابراز داشت

اقدامات مورد تاكيد دولت يازدهم است كه بايـد مـجـمـوعـه روابـط           
 .عمومي ها و مديران اجرايي به اين مهم توجه بيشتري داشته باشند

 :رييس اداره اوقاف و امور خيريه شهرستان گچساران

 عمليات عمراني حرم امامزاده بي بي حكيمه 
 در حال اجراست

حرم امامزاده بي    : پرويز خليجي / سرويس خبري 
بي حكيمه گچساران  دختر باب الحوائج حضرت           
موسي بن جعفر و خواهر گرامي امام هشتم امام             

كارهاي عمراني و رفاهي آن را در حال           ) ع(رضا
انتظار مي رود مسئولين ذيربط            . توسعه است  

كشوري و استاني در تامين و تخصيص اعتبارات           
كافي جهت اجراي طرح هاي در دست اقدام                
مسئولين ذيربط را ياري رسانند و خيرين و زائرين          
اين حرم شريف عنايت بيشتري با بذل كمك هاي           

 خود نموده تا انشاءاالله شاهد پيشرفت خدمات رفاهي بيشتر                       
 .باشيم 

بهمني آزاد رئيس اداره اوقاف و امور خيريه شهرستان گچساران در               
 12000تاكنون از مساحت پيش بيني شده        : تماس با خبرنگار ما گفت     

متر   4500مقدار  ) س(متر مربعي طرح جامع امامزاده بي بي حكيمه           
مربع زيربناي آن در دو طبقه و نيز احداث سرويس هاي بهداشتي و                  
اجراي اسكلت ساختمان مجتمع فرهنگي و محوطه سازي و احداث                

) س(مهمانسرا و نيز شروع احداث پل بزرگ امامزاده بي بي حكيمه                
فاز مجزا اقدام گرديده كه فاز سوم اين پل عظيم كه به منظور                   3در  

 1392اسكان و رفاه حال زائرين محترم احداث گرديده در اواخر سال             
 . به اتمام رسيده است 

نسبت به دعوت از معاونين  استانداري          93ضمنا در ارديبهشت ماه سال      
اقدام و  ) س(و فرماندار شهرستان در محل امامزاده بي بي حكيمه                

متر مربع به منظور       1000جانمايي و كروكي بندي زميني به متراژ            
مترمربع جهت برگزاري      600اجراي يك باب ساختمان با زيربناي           

كه در  ) س(همايشها و به خصوص كنگره ملي امامزاده بي بي حكيمه           
پاييز امسال خواهد بود صورت پذيرفت و طي عقد تفاهم نامه اي مقرر             

از هزينه هاي ساخت اين ساختمان بزرگ توسط سازمان            % 60گرديد  
هزينه ساخت توسط استانداري تامين و به مرحله اجرا            % 40اوقاف و   

 . گذاشته شود 
ضمنا در اواخر سال گذشته نسبت به اتمام اجراي ديوار حائل                       

همچنين دكتر تاجگردون     . جداسازي امامزاده اقدام گرديده است         
نماينده شهرستان هاي گچساران و باشت در مجلس شوراي اسلامي طي             
بازديد و شركت در جلسه غبارروبي ضريح مطهر امامزاده بي بي                   

درخصوص پيشنهاد اختصاص رديف بودجه مستقل              )  س(حكيمه
عمراني فرهنگي و موضوع تكميل ساختمان فرهنگي امامزاده بي بي              

ميليون ريال كمك هزينه هاي فرهنگي         500اقدام و مبلغ    ) س(حكيمه
 .  اختصاص داد) س(و عمراني امامزاده بي بي حكيمه 

كيلومتري جاده ورودي      5بقعه كاكا مبارك به دليل واقع شدن در             
و اهميت موضوع     ) س(مسير دسترسي به امامزاده بي بي حكيمه             

اقداماتي شامل فضا سازي در ضلع غربي امامزاده شامل سكوبندي،                
نصب آلاچيق، ايجاد فضاي سبز و نيز آسفالت محوطه از طريق بنياد                
مسكن شهرستان گچساران و نيز لكه گيري و رنگ آميزي ديوارهاي               
داخلي امامزاده همچنين اخيرا عقد قرارداد در خصوص اجراي ديوار            
حائل و جداسازي داخلي امامزاده با پيمانكار مربوطه صورت پذيرفته            

 .  است

 هرمزگان
 :فرمانده انتظامي هرمزگان اعلام كرد

 عوامل اصلي پخش شايعه خفاش شب
 در بندرعباس دستگير شدند 

ماموران :فرمانده انتظامي هرمزگان گفت    
پليس فتا و اطلاعات و امنيت فرماندهي         
انتظامي اين استان عوامل اصلي پخش          
شايعه خفاش شب و قتلهاي زنجيره اي           

 .بندرعباس را دستگير كردند
به گزارش ايرنا، سردار رضا محمدي           
يگانه، در جمع خبرنگاران در بندرعباس        

انتشار شايعه فعاليت باند خفاش         : افزود
شب وقتل هاي زنجيره زنان در شهر بندرعباس كه موجب وحشت و                
آسيب جدي به امنيت رواني مردم به ويژه زنان و دختران شده بود، با                
رهگيري دقيق سرچشمه هاي نشر اين شايعه، نيروي انتظامي موفق به               

 .دستگيري عوامل اصلي آن شد
در بررسي هاي تخصصي پليس         : رييس پليس هرمزگان اظهاركرد      

ساله و دانشجو كه       20ش فرزند شاهين     .سرانجام فردي با هويت س      
 .دريك آژانس تاكسي تلفني كار مي كرد، شناسايي و دستگير شد

اين فرد با ايجاد صفحه ويژه اي در شبكه فيسبوك اقدام           : وي بيان كرد  
به انتشار گسترده اين شايعه مي كرد و براي تاثيرگذاري بيشتر، با                   
تصويربرداري از خودروي پژوي نوك مدادي خود و نمايش تصوير             
آن در فيسبوك و ساير شبكه هاي مجازي، چنين وانمود مي كرد كه                
اين خودروي خفاش شب است كه با ربودن زنان و دختران پس از                   

 .تجاوز، آنان را به طرز فجيعي به قتل مي رساند
متهم دربازجويي هاي اوليه اعتراف كرد كه درفيسبوك         : وي ادامه داد  

-داراي صفحه اي با عضويت چند هزار نفري است و تحت تاثير شبكه             
هاي خارجي با هدف القاي ناامني اين سوژه را پايه گذاري و دنبال                   

 .كرده است
با انتشار اين شايعه و افزايش جو       : فرمانده انتظامي هرمزگان بيان داشت    

رواني، آژانس تلفني كه وي نيز در آن كار مي كرد با افزايش                       
چشمگير مشتري مواجه بود به طوري كه قادر به پاسخگويي به                     

 .مشتريان نبودند
يگانه همچنين به دستگيري سه نفر ديگر از همدستان اين فرد اشاره                 

و كارمند شاغل در     1358يكي از اين متهمان متولد سال       : كرد و گفت  
  .يكي از اداره هاي استان هرمزگان است

همچنين در ارتباط با اين شايعه دو زن كه يكي كارمند           : وي اضافه كرد  
اداره دولتي و ديگري شاغل در يك شركت خصوصي است و با راه                
اندازي صفحه اي در فسيبوك اقدام به باز نشر اين شايعه در سطح وسيع              

 .مي كردند، نيز دستيگر شدند و تحقيقات از آنان ادامه دارد
به گفته رييس پليس هرمزگان، هم اكنون دو نفر از متهمان در                       
بازداشت هستند و دو نفر ديگر با قرار وثيقه آزاد شدند تا تحقيقات                 

 .پليس در مورد اقدامات آنان به پايان برسد
اين افراد هر كدام با اسم مستعار و راه اندازي صفحه              :وي بيان داشت  

بچه هاي  «و همچنين      »دخت وچوك بندر   «هاي ويژه اي با عنوان        
، مديريت نشر اين شايعه را بر عهده داشتند و داراي بيش از                 »2بندر  

 .چند هزار نفر عضو در صفحات خود هستند
 وسايل نقليه عمومي بدون كارت خوان 

 امكان ادامه فعاليت در كيش را 
 نخواهند داشت

معاون حمل و نقل شركت سرمايه گذاري و توسعه كيش با بيان اينكه                
: كارت خوان بر روي وسايل نقليه عمومي نصب مي شود افزود              700

وسايل نقليه عمومي كه بدون كارت خوان باشند امكان ادامه فعاليت               
 .در كيش را نخواهند داشت

به گزارش ايرنا از روابط عمومي شركت سرمايه گذاري و توسعه                  
تاكسي ها از اول خرداد و ميني          : كيش ،عليرضا عادلي تاكيد كرد        

خرداد سال جاري موظف به استفاده از اين سيستم                15بوس ها از      
 .هستند

اجراي نصب تاكسي متر و راه اندازي سيستم كارت خوان بر           :وي گفت 
روي وسايل نقليه عمومي با هدف رضايت مندي مسافران و رانندگان              

 .صورت گرفته است

 3صفحه  �    1429شماره    �سال بيستم     �  هاي فارس، خوزستان، هرمزگان، بوشهر، كهگيلويه و بويراحمداخبار استان  93ارديبهشت     31شنبه     چهار
 روزنامه روزنامه


